تعبير عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي قصير جدا

تعبير عن اليوم الوطنى السعودي بالانجليزي قصير جدا

Saudi Arabia National Day is a great day when Shams Shams has shone the Kingdom's skies and come to life again. It is capable, dignified and valuable among all nations of the world. As the world has witnessed its distress and suffering for many years and more, it has also witnessed the restoration of its laurels and renaissance.

اليوم الوطني السعودي يوم عظيم فيه لمعت شمس سماء المملكة وعادت للحياة مرة أخرى وهي مُقدرة وذات كرامة وقيمة بين دول العالم أجمع، فكما شهد العالم على ضيقها ومعاناتها سنوات عدة منذ 93 سنة وأكثر، أيضًا شهدها مستعيدة أمجادها ونهضتها من جديد، فكل من فيها يدعو الله بدوامها صامدة وشامخة على مر الأزمان.

مقدمة تعبير عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي قصير جدا

Saudi National Day is the day when the late Saudi King Abdulaziz Al Saud unified both Najd and Hajjaz within Saudi territory. At this moment, all the restrictions and bonds he has long lived and their families have suffered from slavery, distress and segregation, taking their rights from life and appreciating and respecting all nations of the world.

اليوم الوطني السعودي هو اليوم الذي وحد الملك السعودي الراحل "عبد العزيز آل سعود" كلا من نجد والحجاز ضمن الأراضي السعودية، وبهذه اللحظة كُسرت كافة القيود والروابط التي لطالما عاشها وعانها أسرهم من الاستعباد والضيق والتفرقة، آخذين حقوقهم من الحياة وتقدير واحترام كل دول العالم لهم.

تاريخ اليوم الوطنى السعودي

That on a day of 93 years ago Saudi Arabia's victory was declared and unified by God's grace and then by the late King "Abdul Aziz Al Saud", the day the Kingdom decided to make it the day of remembrance of the freedom and victory of the Saudi territories. This day was 23 September until the Kingdom became celebrated every year on the same date, and the atmosphere filled with feelings of pride and loyalty to this great homeland.

أنه في يوم منذ 93 عام تم الإعلان عن انتصار المملكة العربية السعودية وتوحيدها بفضل الله ثم على يد الملك الراحل "عبد العزيز آل سعود"، وهو اليوم الذي قررت فيه المملكة أن تجعله يوم إحياء الذكرى لحرية ونصرة الأراضي السعودية، كان يوافق هذا اليوم 23 من شهر سبتمبر، إلى أن صارت المملكة تحتفل به كل عام بنفس الموعد، وامتلاء الأجواء بمشاعر الفخر والعزة والولاء إلى هذا الوطن العظيم.

مظاهر الاحتفال باليوم الوطنى السعودى

There are also many manifestations of the celebration of Saudi National Day, many of which are conceived and thought-provoked between air, land and sea shows, and large singing parties, as well as large parties to launch fireworks, following which the kingdom's streets are filled with dancing, singing and thanking God for giving a new life to their great kingdom.

كما يُجرى العديد من مظاهر الاحتفال باليوم الوطني السعودي والتي تتعدد صورها وأفكارها ما بين العروض الجوية والبرية والبحرية، كما عمل حفلات غنائية ضخمة، أيضًا تجهيز حفلات كبيرة لإطلاق الألعاب النارية، والتي على إثرها تمتلئ شوارع المملكة بالرقص والغناء والشكر لله الذي منح حياة جديدة لمملكتهم العظيمة.

خاتمة تعبير عن اليوم الوطنى السعودي بالانجليزي قصير جدا

Saudi National Day will continue to retain all its effects and pride within the hearts of its people. The Saudi people have always been the fortified shield of their country if you scream and grab, blood, our Kingdom, and have lived for hundreds of years and your solace and resilience, whatever the strikes directed at you.

سيظل اليوم الوطني السعودي محتفظ بكل أثره وفخره داخل قلوب شعبه، على الدوام كان الشعب السعودي الدرع الحصين لبلده إن صرخت واستغاثت، دمتِ يا مملكتنا وعشت مئات السنين ودام عزك وصمودك مهما كانت الضربات الموجهة نحوك.